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Datum 16 11 2023 
 

Betreft:  Voorziening zonnepanelen tevens geluidbeperkende maatregel bij de A 9 in de 
gemeente Heiloo tussen het viaduct Kanaalweg weg en verkeersplein Kooimeer 
Alkmaar. 

Op uw agenda:  commissie 27 november 2023  

Geacht bestuur 

De Stichting Duurzaam Heiloo is een initiatief binnen Heiloo dat zich richt op lokaal verduurzamen en 
de energievoorziening van zowel woningbouw als industrie. 

Zoals de voorzitter al heeft aangegeven op de participatiebijeenkomst willen wij hier nogmaals het 
belang van bovengenoemd project benadrukken. Dit zeker gezien de nieuwe ontwikkelingen vanuit 
de Rijksoverheid rond zon op land. Landbouwers in Heiloo maakten al eerder grote bezwaren tegen 
zon op hun land. Zonder resultaat tot nu toe. Met deze ontwikkelingen vanuit het Rijk lijkt herijking 
van de RES noodzakelijk en is misschien bovengenoemde oplossing nuttig om de RES-doelen alsnog 
te realiseren.   

Het zal duidelijk zijn dat een combinatie van een geluid en ook zonnescherm voordelen biedt. Dat 
was in 2019 onze inzet waarbij de provincie subsidie verstrekte voor een studie (zie de studie  
https://duurzaamheiloo.nl/wp-content/uploads/2020/01/Zon-op-Snelweg_rapportage_final-2.pdf) . 
In een vervolgstudie is ook nog gekeken naar de geluidseisen die door de gemeente werd gesteld. 
Het voorgestelde concept voldeed aan de toen geldende geluidsnormen. 

Intussen zijn er de nodige ontwikkelingen op het gebied van PV, waardoor wellicht de opbrengst 
hoger is en dus het rendement beter, plus dat ook panelen uitgevoerd kunnen worden het motieven 
zodat het zicht vanuit Plan Oost prettiger kan worden.  

Maar ook hebben bewoners en eigenaren van het land niet stilgezeten en zijn met een alternatief 
plan gekomen. Landschappelijke waarschijnlijk beter, maar landbouwgrond wordt opgeofferd aan 
een park. De opzet hiervan is gemaakt door Ir. M.P. (Marcel) van Koningsbruggen van Smart Soil 
Solutions in overleg met twee grondeigenaren en het bewonersinitiatief.  

Hoewel wij de initiator zijn van eerdergenoemde studie staan wij open voor andere voorstellen. Het 
OER lijkt ons het aangewezen project om in samenspraak een goede evaluatie te maken en snel tot 
uitvoering over te gaan. Die evaluatie zou voor ons prioriteit horen te krijgen waarbij we ook graag 
wijzen op synergie met energieopslag in het kader van eventueel congestiemanagement. Wij zijn in 
deze bezig met een ander Europees project in Plan Oost.  

Het landschappelijk argument dat genoemd is bij de inspraakavond is weinig overtuigend. Volgens 
ons weegt het geluid en ook het uitzicht wat bewoners van Plan Oost hebben op de snelweg, de 
‘kunstwerken’ en het industrieterrein zwaarder dan dat van de snel voorbijrijdende automobilisten. 

Wij benadrukken hiermee volledig het schrijven van Dr P C M Bartels, namens het Bewonerscollectief 
Plan Oost waarmee we graag samen de mogelijkheden toelichten. 

Secretaris;  Harm Hofman 
Voorzitter Rob van der Wal 
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Ir. M.P. (Marcel) van Koningsbruggen  
Smart Soil Solutions 
 

PS: Omdat onze inbreng wat laat is zullen we deze brief ook direct versturen naar en aantal 
commissieleden en gemeentebestuurders.    

 

 


